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ZÁPISNICA 
z 12. zasadnutia Komisie regionálneho rozvoja Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja konaného dňa 16. 11. 2011 
 
PROGRAM ROKOVANIA: 
 
1. Otvorenie, schválenie programu rokovania 
2. Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2012 – 2014 
3. Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho kraja 

v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 
o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov 

4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení 
a dopĺňa VZN KSK č. 11/2011 o poskytnutí dotácie na prevádzku a mzdy základným 
umeleckým školám, jazykovým školám a školským zariadeniam v znení VZN KSK 
č. 12/2011 

5. Priebežné vyhodnotenie cieľov a priorít vyplývajúcich zo Stratégií prijatých 
Zastupiteľstvom KSK: Stratégia rozvoja CR v regióne Národného parku Slovenský kras, 
Stratégia CR v regióne Dolný Zemplín, Stratégia CR v regióne Národného parku 
Slovenský raj 

6. Aktualizácia uznesenia k materiálu: Vstup KSK do projektu kandidatúry Mesta Košice na 
titul Európske hlavné mesto kultúry 2013 

7. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. 
polrok 2012 

8. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 2012 
9. Rôzne: 

- Informácia o spracovanom územnoplánovacom podklade „Urbanisticko-krajinárska 
štúdia Tokajskej vinohradníckej oblasti“ 

- Informácia o spracovanom územnoplánovacom podklade „Urbanisticko-
architektonická štúdia Vedecko-technologického parku Kechnec“ 

10. Záver 

 
BOD 1 

Otvorenie, schválenie programu rokovania 

Predseda komisie JUDr. Jozef Konkoly privítal prítomných a predložil na schválenie program 
rokovania komisie. V úvode rokovania skonštatoval, že na zasadnutí komisie je prítomných 



12 členov komisie, to znamená, že zasadnutie je uznášaniaschopné. Ospravedlnení 5 
členovia komisie.Komisia schválila návrh programu podľa zaslanej pozvánky. 
 
BOD 2 

Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2012 – 2014 

Spracovateľ: Ing. Mária Karafová, vedúca odboru financií 
Materiál prezentovala: Ing. Mária Karafová 
Diskusia: Ing. Bašták 
V priebehu diskusie boli spracovateľkou zodpovedané všetky položené otázky, neboli 
vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
Odsúhlasené jednohlasne 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie 
bod A) a schváliť bod B) v súlade so znením návrhu na uznesenie. 

 
BOD 3 

Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho 
kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja 
č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov 

Spracovateľ: Ing. Mária Karafová, vedúca odboru financií 
Materiál prezentovala: Ing. Mária Karafová 
Diskusia: - 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
Odsúhlasené jednohlasne 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie 
v súlade so znením návrhu na uznesenie. 
 
Doplňujúci materiál  

Odporúčanie z 11. zasadnutia komisie regionálneho rozvoja k príprave výstavby 
dopravnej infraštruktúry Integrovaného dopravného systému koľajovej dopravy 

Materiál prezentoval: Ing. Ladislav Olexa, PhD., vedúci odboru dopravy 
Prezentácia Integrovanej dopravy v Košickom kraji OPD 2007 – 2013 a výhľad na výstavbu 
infraštruktúry z OPD na obdobie 2014 – 2020 sa týkala stavieb, ktoré sa pripravujú na území 
Košického kraja. Prezentujúci podrobne informoval o 4 stavbách na území mesta Košice, 
o termináloch integrovanej osobnej prepravy Moldava nad Bodvou mesto a Trebišov 
a o elektrifikácii železničnej trate Haniska pri Košiciach – Veľká Ida – Moldava nad Bodvou 
mesto. 
V závere prezentujúci poskytol informácie o spolupráci s mestom Košice o pripravovanej 
spoločenskej zmluve. 
Diskusia:  
Vystúpil p. predseda komisie regionálneho rozvoja JUDr. Ing. Jozef Konkoly. V rámci 
riešenia projektu integrovanej dopravy je potrebné dopracovať a riešiť napojenie priemyselnej 
zóny obce Kechnec. V priemyselnej zóne pracuje doteraz 3000 pracovníkov. Tento počet 
bude stúpať každým rokom. Požiadavky a nároky na verejnú hromadnú a osobnú dopravu 
budú kladené zo strany cestujúcej verejnosti, ako aj zo strany zahraničných investorov. 
Starosta obce Kechnec, resp. predseda komisie regionálneho rozvoja upozornil p. Ing. 
Ladislava Olexu, PhD., vedúceho odboru dopravy, aby tieto skutočnosti boli akceptované 
a doriešené v rámci riešenia projektu. 



Boli vznesené pozmeňujúce a doplňujúce návrhy. 
Komisia vzala informáciu na vedomie. 
 
BOD 4 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa 
mení a dopĺňa VZN KSK č. 11/2011 o poskytnutí dotácie na prevádzku a mzdy 
základným umeleckým školám, jazykovým školám a školským zariadeniam v znení 
VZN KSK č. 12/2011 

Spracovateľ: Ing. Štefan Kandráč, vedúci odboru školstva 
Mgr. Ľudmila Dancáková, vedúca právneho odboru 

Materiál prezentovali: Ing. Marcel Eperješi a Mgr. Jana Jarušinská, odbor školstva 
Diskusia: - 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
Odsúhlasené jednohlasne 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade so 
znením návrhu na uznesenie. 

 
BOD 5 

Priebežné vyhodnotenie cieľov a priorít vyplývajúcich zo Stratégií prijatých 
Zastupiteľstvom KSK: Stratégia rozvoja CR v regióne Národného parku Slovenský 
kras, Stratégia CR v regióne Dolný Zemplín, Stratégia CR v regióne Národného parku 
Slovenský raj 

Spracovateľ: PhDr. Jana Kovácsová, vedúca odboru kultúry a cestovného ruchu 
Materiál prezentovala: Ing. Adriana Šebešová, vedúca referátu cestovného ruchu 
Diskusia: Ing. Holečko, Ing. Korotnoky 
V priebehu diskusie boli prezentujúcou zodpovedané všetky položené otázky, neboli vznesené 
pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
Odsúhlasené jednohlasne 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie 
v súlade so znením návrhu na uznesenie. 

 
BOD 6 

Aktualizácia uznesenia k materiálu: Vstup KSK do projektu kandidatúry Mesta Košice 
na titul Európske hlavné mesto kultúry 2013 

Spracovateľ: PhDr. Jana Kovácsová, vedúca odboru kultúry a cestovného ruchu 
Materiál prezentovala: PhDr. Jana Kovácsová 
Diskusia: - 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
Odsúhlasené jednohlasne 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade so 
znením návrhu na uznesenie. 

 
BOD 7 

Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na 
I. polrok 2012 



Spracovateľ: organizačný odbor z podkladov jednotlivých odborov a referátov Úradu KSK 
Materiál prezentoval: Ing. Peter Ťapák, vedúci referátu regionálneho rozvoja 
Diskusia: - 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
Odsúhlasené jednohlasne 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade so 
znením návrhu na uznesenie. 
 
BOD 8 

Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 2012 

Tajomník komisie Ing. Peter Ťapák informoval o termínoch zasadnutia komisií, o tom, že do 
programu komisie regionálneho rozvoja budú zaradené materiály predkladané na zasadnutie 
Zastupiteľstva KSK a o doplňujúcich materiáloch na jednotlivé zasadnutia komisie. 
Vzhľadom k tomu, že žiaden člen komisie nemal návrh na doplnenie Plánu úloh komisie 
regionálneho rozvoja, témy budú zaslané v termíne do 28. novembra 2011 podľa požiadavky 
organizačného odboru. 
Diskusia: Ing. Korotnoky 
V priebehu diskusie boli zodpovedané všetky položené otázky, neboli vznesené pozmeňujúce 
ani doplňujúce návrhy. 
Odsúhlasené jednohlasne 
Komisia schválila plán úloh komisie regionálneho rozvoja. 

 
BOD 9 

Rôzne 

Informácia o spracovanom územnoplánovacom podklade „Urbanisticko-krajinárska 
štúdia Tokajskej vinohradníckej oblasti“ 

Materiál prezentovala: Ing. arch. Mariana Šimková 
Prezentujúca informovala o spracovanej urbanisticko-krajinárskej štúdii Tokajskej 
vinohradníckej oblasti, podrobne informovala o analýze dostupných podkladov a krajiny, 
vysvetlila návrh revitalizácie krajiny a v závere informovala o navrhovaných odporúčaniach 
pre Vinohradnícku oblasť Tokaj. 
Tento materiál bude podkladom pre aktualizáciu územných plánov obcí a regiónu. 
Čistopis štúdie bude odovzdaný 15.12.2011 a bude uložený na referáte územného plánovania 
Úradu KSK. 
Diskusia: Ing. Fülöp, Mgr. Mondiková, Ing. Ťapák, Ing. Korotnoky, JUDr. Konkoly 
V priebehu diskusie boli zodpovedané všetky položené otázky, neboli vznesené pozmeňujúce 
ani doplňujúce návrhy. 
Odsúhlasené jednohlasne 
Komisia berie Urbanisticko-krajinársku štúdiu Tokaj skej vinohradníckej oblasti na 
vedomie bez pripomienok. 
 

Informácia o spracovanom územnoplánovacom podklade „Urbanisticko-
architektonická štúdia Vedecko-technologického parku Kechnec“ 

Materiál prezentovali: Ing. arch. Ivan Rozdobuďko a Ing. arch. Štefan Zahatňanský 
Prezentujúci informovali o spracovanej urbanisticko-architektonickej štúdii Vedecko-
technologického parku (VTP) Kechnec, o širších vzťahoch vo väzbe na mesto Košice 
a v rámci obce. Predstavili rôzne už realizované VTP v Európe. V ďalšom ukázali komplexný 



urbanistický návrh (KUN) VTP a podrobnejšie KUN 1. etapa VTP, KUN – dopravné riešenie 
vo väzbe na mesto, v rámci obce a v rámci VTP a KUN – technická infraštruktúra VTP. 
V závere prezentovali model VTP, vizualizáciu a architektonicko-objemové riešenie 
jednotlivých objektov VTP. 
Tento materiál bude podkladom pre aktualizáciu územného plánu regiónu a obce Kechnec. 
Čistopis štúdie bude odovzdaný 15.12.2011 a bude uložený na referáte územného plánovania 
Úradu KSK. 
Diskusia: JUDr. Konkoly, Ing. Ťapák, Ing. Korotnoky 
V priebehu diskusie boli zodpovedané všetky položené otázky, neboli vznesené pozmeňujúce 
ani doplňujúce návrhy. 
Odsúhlasené jednohlasne 
Komisia berie Urbanisticko-architektonickú štúdiu Vedecko-technologického parku 
Kechnec na vedomie bez pripomienok a odporúča pokračovať v spracovaní Feasibility 
study a dokumentácie pre územné rozhodnutie pre 1. etapu VTP. 
 
BOD 10 

Záver 

Po vyčerpaní všetkých bodov rokovania predsedajúci komisie poďakoval prítomným za účasť 
a ukončil rokovanie komisie regionálneho rozvoja. 
 
 
 
V Košiciach dňa 21. 11. 2011 
 
 
 
 

...................................................... 
Ing. Peter Ťapák, v.r. 

tajomník komisie 

...................................................... 
JUDr. Ing. Jozef Konkoly, v.r. 

predseda komisie 
 


